



Tsuen Wan Public Ho Chuen Yiu Memorial College 荃灣公立何傳耀紀念中學

2022-23 中一自行分配學位網上面試最新情況

因應教局最新通函情況，本校中一自行分配學位網上面試，如期於 2022 年 3 月 19 日 (星期六) 舉行。

申請中一自行分配學位的同學和家長，早前已確認 Gmail 電郵地址，於 3 月上旬將會收到我校電郵有關網上面試詳情。同時，本校會郵遞信件，附上面試資料。電郵內容與郵遞信件內容相同。如申請人在 3 月 9 日仍未能收到電郵或郵遞相關資訊，敬請賜電 2496 6000 本校校務處查詢。

教育局就疫情調動學校假期，通知自行分配學位正取生日期延至 2022 年 5 月 4 日。謹此敬告。如有疑問，煩請賜電本校。

2022 年 3 月 4 日

Latest Interview Arrangement for 2022-2023 S1 Discretionary Places Admission

As indicated by the circular memorandum from The Education Bureau (EDB), the S1 Interview for Discretionary Places of our school **will still be conducted on 19 March as scheduled.**

Applicants and parents who have confirmed the email address will receive detailed information of the online interview from our school in early March. Besides, the same information will be sent to applicants by post. **If applicants have yet to receive neither the email nor the post on or before 9 March,** please contact our school's General Office on 2496 6000.

Our school will notify successful applicants of their inclusion in the Successful List for Discretionary Places on 4 May 2022 according to the swapping of vacation proposed by the EDB. Should there be any queries, please contact our school.

4 March 2022